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Predica de la Zürich 

Duminică, 29 octombrie 2023, ora 1000 

 Ewald Frank 

 (Fratele Keller) Dragi frați, dragi surori, vă urez tuturor un 

călduros „bun venit!” în Numele DOMNULUI nostru, Isus Hristos. 

Fie ca și voi astăzi să auziți în toată lumea Cuvântul lui Dumnezeu! 

Noi suntem recunoscători DOMNULUI că ne putem aduna aici la 

Zürich, de peste cincizeci de ani, ca să auzim Cuvântul lui Dumnezeu. 

Laudă, slavă și mulțumire fie adusă DOMNULUI! De fiecare dată am 

plecat acasă binecuvântaţi. Vreau să citesc un Cuvânt din Tit 2:11:  

 „Căci harul lui Dumnezeu, care aduce mântuire pentru toţi 

oamenii, a fost arătat, şi ne învaţă s-o rupem cu păgânătatea (“...și ne 

educă să lepădăm ființa nelegiuită (fără Dumnezeu) și poftele 

lumești...” - limba germana) şi cu poftele lumeşti, şi să trăim în veacul 

de acum cu cumpătare, dreptate şi evlavie, aşteptând fericita noastră 

nădejde şi arătarea slavei marelui nostru Dumnezeu şi Mântuitor Isus 

Hristos. 

           El S-a dat pe Sine însuşi pentru noi, ca să ne răscumpere din 

orice fărădelege, şi să-Şi curăţească un norod care să fie al Lui, plin 

de râvnă pentru fapte bune (Exod 19:5; Deut. 14:2). Spune lucrurile 

acestea, sfătuieşte şi mustră cu deplină putere. Nimeni să nu te 

dispreţuiască.” 

 Ce Cuvânt scump, un Cuvânt care ne aduce viață! Așteptăm 

arătarea slavei marelui nostru Dumnezeu și Salvator Isus Hristos. Și 

noi Îi mulțumim DOMNULUI că mai este puțin timp și curând ne va 

lua la El! Și noi Îi mulțumim credinciosului DOMN. Dorim să ne 

rugăm împreună. Credinciosule DOMN, noi Îți mulțumim, lăudăm și 

slăvim minunatul Tău Nume, al lui Isus Hristos.    

 DOAMNE Isuse, vorbește-ne astăzi, deschide urechile noastre, 

deschide inima noastră ca Cuvântul Tău adevărat să aducă rod în ea. 
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Noi Îți mulțumim credinciosule DOMN, că noi știm, curând Te vei 

arăta ca să iei pe ai Tăi la Tine. Credinciosule DOMN, pregătește-ne 

pentru această zi, ca noi împreună cu Tine, să putem veni la Tine.     

 Credinciosule DOMN, noi Îți mulțumim și lăudăm Numele 

Tău minunat! Binecuvântează în toată lumea, binecuvântează-l pe 

robul Tău, fratele Frank. Și noi Îți mulțumim că Tu DOAMNE Isuse, 

ești în mijlocul nostru şi astăzi. Laudă, slavă și mulțumire, în Numele 

lui Isus Hristos, Amin.   

 (Fratele Frank) Scumpi frați și surori în DOMNUL, și eu vă 

salut călduros de la Zürich! Noi Îi mulțumim DOMNULUI pentru 

scumpul Cuvânt pe care fratele Keller l-a citit pentru introducere. Este 

pur și simplu puternic felul în care DOMNUL ne vorbește în mod 

direct! Și noi luăm fiecare Cuvânt al lui Dumnezeu în serios și știm că 

ni se adresează nouă.   

 Astăzi trebuie să vorbim despre anumite lucruri, mi-am notat 

anumite versete biblice pe care le vom citi pe scurt, și vom face 

referință pe scurt, la Cuvântul introductiv. Fie ca binecuvântarea 

atotputernicului Dumnezeu, într-adevăr, să se odihnească peste toți 

care ascultă Cuvântul, cred şi sunt pregătiţi să-l urmeze în ascultare! 

Pentru că credința și ascultarea  aparțin  împreună. Te rog, frate Borg.  

           (Fratele Borg) Citim din Ţefania capitolul 2, versetul 4: „Căci 

Gaza va fi părăsită, Ascalonul va fi pustiit, poporul din Asdod va fi 

izgonit ziua în amiaza mare, şi Ecronul va fi smuls din rădăcini”.  

 (Fratele Frank) Am ales doar două pasaje biblice din multele 

care vorbesc despre faptul că Israel va fi strâns, și va fi adus înapoi în 

patria lui. Acest lucru s-a întâmplat deja. Noi purtăm o durere mare că, 

de fapt, întreaga lume este împotriva Israelului. Dar Dumnezeu a 

hotărât astfel cu privire la Avraam, Isaac și Iacov, încât istoria de 

mântuire să poată fi anunțată în Vechiul Testament, și să-și găsească 

împlinirea în Noul Testament. Acum încă un pasaj biblic despre Israel.    

 Citim din Ezechiel 11:17: „De aceea să le spui: „Aşa vorbeşte 

Domnul Dumnezeu: ,Vă voi strânge din mijlocul popoarelor, vă voi 

aduna iarăşi din ţările în care sunteţi risipiţi, şi vă voi da ţara lui 

Israel.” Așa este scris în Cuvântul lui Dumnezeu. Poporul Israel a fost 
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risipit, a fost persecutat, dar va veni timpul când poporul Israel va fi 

adus înapoi în patria sa. Și acest lucru s-a întâmplat în timpul nostru: 

avem din nou un stat Israel, din anul 1948.   

           Nu vreau să insist asupra acestui lucru, doar că doare, da, este o 

mare durere faptul că se cheltuiesc miliarde de dolari pentru 

palestinieni, astfel încât aceștia să poată cumpăra suficiente arme 

pentru a ataca Israelul. Și tot mereu diferitele grupări, fie că este Al 

Qaida sau altele. Noi am observat tot ceea ce s-a întâmplat, și nu vreau 

să vorbesc mai departe despre acest lucru.  

 Dumnezeu va purta de grijă în scurt timp, ca Israelul să fie o 

binecuvântare pentru toate popoarele, pentru că DOMNUL Dumnezeu 

va începe domnia Sa împărătească din Ierusalim – așa este scris. 

Pentru aceasta există o mulțime de făgăduințe pe care nu le putem 

detalia acum. Dumnezeu să ne binecuvânteze pe toți! Încă câteva 

cuvinte din Scriptură.  

           Citim din Tit 2:11 și 12: „Căci harul lui Dumnezeu, care aduce 

mântuire pentru toţi oamenii, a fost arătat, şi ne învaţă s-o rupem cu 

păgânătatea şi cu poftele lumeşti, şi să trăim în veacul de acum cu 

cumpătare, dreptate şi evlavie”. 

 Mulțumim DOMNULUI pentru un astfel de Cuvânt clar și 

adevărat! „Harul lui Dumnezeu care aduce mântuire pentru toți 

oamenii a fost arătat”, dar nu toți acceptă oferta de har a lui 

Dumnezeu. Și de aceea, a doua parte se adresează acelora care acceptă 

harul lui Dumnezeu, răscumpărarea și tot ceea ce s-a întâmplat pentru 

noi, la crucea de la Golgota, și anume pe Isus Hristos, ca Fiul lui 

Dumnezeu, care a dăruit răscumpărarea pentru toți fiii și fiicele lui 

Dumnezeu, Şi-a vărsat sângele și ne-a dăruit iertarea, împăcarea și 

mântuirea.  

 Așadar, harul le-a fost arătat tuturor, dar doar cei ce primesc 

harul lui Dumnezeu se lasă corectați, primesc tot ceea ce DOMNUL 

ne spune, și [ei] se apleacă în credință și ascultare sub Cuvântul lui 

Dumnezeu.   
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 Citim din Efeseni 4:22-24. Citesc versetul 22: „cu privire la 

felul vostru de viaţă din trecut, să vă dezbrăcaţi de omul cel vechi care 

se strică după poftele înşelătoare”. Acest Cuvânt este adresat 

credincioșilor, ca noi să dezbrăcăm omul cel vechi. Noi ne-am născut 

în această lume în păcat, ne-am născut despărțiți de Dumnezeu. Și de 

aceea, dacă ne naștem din nou și primim viața veșnică, trebuie să 

dezbracăm omul cel vechi, și să îmbrăcăm omul cel nou care este creat 

în noi, după dreptatea și sfințenia lui Dumnezeu.  

 La Dumnezeu toate sunt posibile! El poate face din păcătoşi, 

copii ai lui Dumnezeu, El îi salvează pe cei pierduți, El îi eliberează pe 

cei legați, El îi vindecă pe cei bolnavi. Și pentru aceasta suntem 

recunoscători, și primim tot ceea ce Dumnezeu ne-a dat în Isus 

Hristos, DOMNUL nostru.  

 Citesc versetul 23: „şi să vă înnoiţi în duhul minţii voastre” 

(“...trebuie să fiți înnoiți în adâncul interiorului vieții voastre 

duhovnicești” - lb. germana). „Să vă înnoiţi în duhul minţii voastre”. 

Deci, să nu îmbrăcăm omul cel nou peste omul cel vechi, ca și cum s-

ar îmbrăca o haină nouă peste o haină veche, ci mai întâi să ne 

dezbrăcăm, și să luăm o baie de apă a Cuvântului, și apoi să îmbrăcăm 

haina cea nouă pe care DOMNUL ne-a dăruit-o prin har. La 

Dumnezeu toate lucrurile sunt posibile! Noi putem s-o primim și s-o 

acceptăm, prin credință, pentru noi. 

 Citim versetul 24: „şi să vă îmbrăcaţi în omul cel nou, făcut 

după chipul lui Dumnezeu, de o neprihănire şi sfinţenie pe care o dă 

adevărul”. Acesta este un Cuvânt puternic și devine adevărat în viețile 

noastre! Că noi, într-adevăr, suntem cuprinși de harul lui Dumnezeu și 

putem pune propria noastră voie în voia lui Dumnezeu, și propria 

noastră viață ne-o dedicăm DOMNULUI, ca viaţa Lui să se poată 

manifesta în viața noastră.  

           Așa cum a scris Pavel: „Nici unul din noi nu trăieşte pentru 

sine; dacă trăim, pentru DOMNUL trăim”. Și noi Îi suntem 

recunoscători DOMNULUI din toată inima, că nu doar există 

făgăduințe care sunt scrise în Cuvântul lui Dumnezeu, ci și tot ceea ce 

Dumnezeu ne-a dăruit în Isus Hristos, DOMNUL nostru, poate să 
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devină realitate – și în cea mai mare măsură a devenit deja. Lăudat să 

fie Numele DOMNULUI!  

           Citim din Tit 2:13: „aşteptând fericita noastră nădejde şi 

arătarea slavei marelui nostru Dumnezeu şi Mântuitor Isus Hristos”. 

Mulțumim DOMNULUI! Tot ceea ce am citit mai înainte, trebuie să 

se întâmple cu noi, și apoi să devină realitate în noi – și apoi așteptăm 

glorioasa arătare a DOMNULUI nostru pe care El ne-a făgăduit-o, 

atunci când a spus:„Eu Mă duc să vă pregătesc un loc; Mă voi 

întoarce şi vă voi lua cu Mine, ca acolo unde sunt Eu, să fiţi şi voi”.  

            Iubiţi frați și surori, Răscumpărătorul a venit la noi, ca și noi să 

putem merge la El. El a venit pe pământ, ne-a răscumpărat ca și noi, ca 

răscumpărați, să putem fi luați la El în slavă. DOMNUL va reveni, 

răpirea va avea loc. Iar noi trăim acum în ultima perioadă a chemării 

afară şi a pregătirii Adunării Mireasă pentru revenirea Mirelui, a 

iubitului nostru DOMN și Răscumpărător. 

 Acum trecem la partea a doua, și citim pasajul biblic din 

Evanghelia după Ioan. Citim din Ioan 14, versetul 12: „Adevărat, 

adevărat, vă spun, că cine crede în Mine, va face şi el lucrările pe 

care le fac Eu”. Este pur şi simplu puternic, și este confirmată într-un 

mod dublu: „Adevărat, adevărat, vă spun, că cine crede în Mine, va 

face şi el lucrările pe care le fac Eu”.    

           Astăzi vom experimenta cu toții un serviciu divin de vindecare, 

așa cum l-a trăit fratele Branham, peste treizeci de ani, că DOMNUL a 

făcut același lucru pe care l-a făcut atunci când El a umblat pe pământ. 

Și frați și surori, este pur și simplu necesar, ca să citim aici pasajele 

biblice și citim imediat următorul care este în această legătură. 

 Citim din Ioan 5, versetul 19: „Isus a luat din nou cuvântul, şi 

le-a zis: „Adevărat, adevărat vă spun, că, Fiul nu poate face nimic de 

la Sine; El nu face decât ce vede pe Tatăl făcând; şi tot ce face Tatăl, 

face şi Fiul întocmai.” Și aici avem dubla confirmare: „Adevărat, 

adevărat vă spun”. Și apoi trebuie să ascultăm într-un mod deosebit 

ceea ce a spus El și ceea ce a vrut El să spună: nu El ca Fiu al omului, 

nu El cel care a umblat aici pe pământ, nu, nu El a fost, ci Dumnezeu a 

lucrat prin El, și a făcut ceea ce s-a întâmplat atunci.  
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           Frați și surori, acest lucru este așa de important! De câte ori a 

repetat fratele Branham aceste două versete biblice? Aș fi dorit să le fi 

numărat. El a spus din nou și din nou: „Nu eu fac aceste lucrări, ci 

DOMNUL face aceleași lucrări pe care le-a făcut atunci”. Și astfel noi 

avem siguranța că nu un William Branham i-a vindecat pe bolnavi, i-a 

salvat pe cei păcătoși, a înviat morții, ci DOMNUL, Răscumpărătorul 

nostru a făcut în timpul nostru, aceleași lucruri pe care le-a făcut 

atunci.  

 Ca Fiul omului, Răscumpărătorul nostru a fost Profetul, pentru 

că Moise a prezis un profet. Și ca Profet, I-a fost descoperit ce trebuie 

să se întâmple, și atunci El a putut să spună – și atunci s-a întâmplat. 

Și de aceea, DOMNUL a spus: „Adevărat, adevărat vă spun, că, Fiul 

nu poate face nimic de la Sine; El nu face decât ce vede pe Tatăl 

făcând; şi tot ce face Tatăl, face şi Fiul întocmai.”.  

 La fel a fost și cu fratele Branham. El n-a putut de la sine să-i 

spună nimănui, cine este, ce fel de boală are, de unde vine. De la sine 

însuși, el n-a putut să spună nimănui nimic, ca și tine şi ca mine – nu 

putem spune nimic nimănui. Dar apoi, fratele Branham a spus mereu 

că lumina care a apărut deasupra capului său, în ianuarie 1959, și a 

coborât în fiecare slujbă divină de vindecare, și a rămas deasupra 

persoanei pentru care fratele Branham trebuia să se roage – și lui i-a 

fost descoperit cine era acea persoană.  

 Fraţi și surori, eu am trăit-o ca martor ocular și auditiv, în 

adunările sale. Și eu mă bucur astăzi că în toată lumea, toți frații, toate 

surorile, pot să audă și să vadă cum Dumnezeu S-a descoperit în 

timpul nostru, și anume exact ca atunci când DOMNUL nostru a 

umblat aici pe pământ. Pentru că așa este scris: „Isus Hristos este 

acelaşi ieri şi azi şi în veci!”  

 Ceea ce a făcut El, ieri, poate face și astăzi. Noi suntem 

recunoscători lui Dumnezeu că noi am putut trăi personal ceea ce a 

făcut Dumnezeu în acest timp. Fiți binecuvântați în timpul slujbei 

divine de vindecare! Fiţi în legătură cu Dumnezeu, fiți mulțumitori că 

s-a întâmplat, în Numele sfânt al lui Isus Hristos. Fiți binecuvântați, 

Aleluia!    
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 (Fragment din serviciu divin de vindecare al fratelui 

William Branham la 26. 03. 1958, Middletown, Ohio.) Amin. Eu 

vreau ca voi să fiți uniți sub puterea Dumnezeului celui Viu şi să 

spuneţi „Amin!” la fiecare Cuvânt al lui Dumnezeu. Eu cred că 

Dumnezeu poate depune mărturie într-un serviciu divin de vindecare, 

cum voi nu ați văzut niciodată. Isus este aici, Împăratul este aici!  

 Voi predicatori ai denominațiunilor, mulți dintre voi vă uitați la 

cei ce se bucură și tresaltă de bucurie, voi aveți aceeași idee pe care a 

avut-o Balaam! Ah, voi spuneți: „Un predicator penticostal a fugit cu 

soția altuia”. Da, dar pe al vostru, ziarele l-au tăinuit. Știți, păcatele 

unora vor fi descoperite deja aici, ale altora doar acolo.  

 Dar ceea ce eu îmi doresc, este puterea de unitate a Duhului 

Sfânt. Orice altceva puteți avea – pentru că așa cum spune un poet de 

cântare: „Slăvită să fie puterea Numelui lui Isus! Îngerii să se arunce 

închinându-se la pământ. Aduceți coroana împărătească și încoronați-

L ca DOMN peste toate!” Uniți sub un singur Cap: Dumnezeu; pentru 

un singur scop: Împărăția lui Dumnezeu. O, ce minunat! Cât de mult 

mă bucur să-L văd! Marea Sa putere este aici.    

 Astăzi nu voi chema rândul de rugăciune, Dumnezeu vă va 

chema de pe această platformă. Eu cred că Împăratul este în mijlocul 

nostru. Balaam a privit în depărtare, el nu a văzut Stânca lovită și 

șarpele înălțat. La fel se întâmplă cu bisericile de astăzi, ele au inima și 

urechile netăiate împrejur. Ele nu văd că Hristos are Adunarea Sa, 

unde Dumnezeu lucrează cu semne și minuni supranaturale, cu o 

singură inimă, și un singur suflet!    

 Indiferent de unde veniți, metodiști, baptiști, oricine ați fi, 

dorim să ne unim sub un singur Împărat: Isus Hristos! Voi 

prezbiterieni, menoniți, orice ați fi, veniţi! Isus Hristos este aici. El 

vrea să vă dovedească că eu v-am spus adevărul. Câți dintre voi care 

sunteți aici suferă și sunt bolnavi, și vor rugăciune?   

 Credeți că Hristos a fost străpuns de cuie, că Duhul Său este 

aici. Lăsați-L să intre în inimile voastre, căci El este Împăratul. Nu 

ascultaţi ce spune un episcop, ascultați ce spune Împăratul. Credeți 
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Cuvântul Lui, El este același Împărat, care a umblat în Galileea. Ei au 

întrebat: „Eşti Tu Împăratul Iudeilor?” El a răspuns: „Voi ați spus-o”.  

 Haideți să începem acum de pe această parte. Voi cei bolnavi, 

credeți în Dumnezeu? Credeți voi că Isus Hristos a înviat din morți? Îl 

credeți voi pe Dumnezeu? Credeți voi că eu Îl reprezint pe El, ca 

slujitor al Lui, așa cum o fac și ceilalți predicatori? Deși eu n-am nicio 

pregătire, sunt un om simplu, dar eu am citit Cartea Sa. Și dacă eu nu 

aș cunoaște așa de bine Cartea Lui, eu Îl cunosc foarte bine pe Autorul 

Cărții. El mi-ar fi descoperit deja Cartea. 

           Doamnă, care stai acolo, dacă tu crezi, poți să fi vindecată, și 

boala de femei pe care tu o ai, nu te va mai deranja. Soțul tău stă chiar 

în spatele tău. Eu nu vă cunosc și nu v-am văzut niciodată. Domnule, 

tu ai o afecțiune la stomac, este așa? Atunci ridicați mâinile. O, 

Împăratul este în mijlocul nostru! El a spus: „Lucrările pe care le fac 

Eu, le veți face și voi”.   

 Ce este pe partea asta? Credeți voi de la tribună? Aveţi credință 

în Dumnezeu! Ce este cu bărbatul care și-a deschis nasturele de sus de 

la guler? Tu ţi-ai aplecat capul pentru rugăciune. Vrem să vedem dacă 

Dumnezeu va descoperi ceva, tu să fii judecătorul. Tu te rogi pentru 

nasul tău, tu ai o excrescență în nas. Este așa? Atunci fă cu mâna. Tu 

ești vindecat în Numele DOMNULUI!  

 Ce este cu tine domnule, tu care stai lângă el, aici în al doilea 

rând. Tu nu te rogi pentru tine, ci pentru altcineva. Persoana nu este 

aici. Crezi tu că Dumnezeu va descoperi cine este? Tu ai atins ceva, tu 

L-ai atins pe DOMNUL. Tu te rogi pentru soția ta, ea are 

hipertensiune. Dacă este așa, ridică mâna. Credeți.  

 Dacă voi ați putea crede, ați putea avea lucrul pentru care voi 

vă rugați. O, ce minunat! Oriunde ați fi, începeți să credeți: Împăratul 

este în mijlocul nostru, Duhul lui Dumnezeu. Eu pot să vorbesc doar 

așa cum El îmi arată. Isus a spus, „Dacă ai putea crede ai vedea slava 

lui Dumnezeu!” Iată că o femeie s-a atins de haina Lui şi a fost 

vindecată. Apoi El a găsit-o, n-a cunoscut-o, și atunci a spus ce avea, 

şi de asemenea, că a fost vindecată. Biblia spune că El este Același.   
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 Dacă tu poți crede, cu siguranță El este marele Eu sunt. Acolo 

este un bărbat care se scarpină acum la ureche. Crezi că eu sunt 

slujitorul Său? Lumina este deasupra ta. Mă vei crede dacă Dumnezeu 

îmi va descoperi care este problema ta? Cineva strigă; el are probleme 

de auz. El nu va rămâne cu problema de auz. El nu doar are o 

problemă de auz, el are și astm, foarte grav. Asta face ca inima să aibă 

palpitații şi aproape că se oprește. Tu nu ești din acest oraș, nu, tu nu 

ești de aici. Tu ești din alt oraș, așa este. Crezi tu că Dumnezeu poate 

să te facă bine?   

 Crezi că Dumnezeu te va vindeca? Te rog vino aici. Plecați-vă 

capetele. Bărbatul spune: „Eu cred că Isus are astăzi aceeași putere pe 

care a avut-o atunci când a umblat pe pământ”. Haideți să ne rugăm. 

Dumnezeule veșnic lăudat, nu cerem minuni, noi ne rugăm pentru milă 

și har. Îndură-te de acest om, ia-l pe cel rău de la el, scoate afară duhul 

rău și dă-i înapoi auzul. De cât timp ai această problemă? De un an și 

jumătate. Acum tu ești ajutat, totul este în ordine. Tu poți să te duci 

înapoi în Franklin, Ohio, Wesley Muller, așa te cheamă. Astmul a 

dispărut și ți-ai recăpătat auzul. El mă poate auzi șoptind. O, ce mare!  

  Ce crezi tu care stai lângă el? Tu ai o afecțiune la rinichi şi o 

afecţiune la inimă. Tu ești, de asemenea, din Franklin. În ordine 

doamnă Becker, ridică-te în picioare. Ești vindecată în Numele 

DOMNULUI Isus. Dacă ați putea crede, toate lucrurile sunt posibile! 

Credeți voi? Aveți credință în Dumnezeu, El este aici. El este minunat, 

El este mare și puternic. Văd acolo o femeie în spate cu o batistă 

ridicată, Lumina este peste ea. Tu ai o afecțiune la intestinul gros, nici 

tu nu ești din acest oraș. Tu ești din Hamilton, Ohio, numele tău este 

Hendrickson. Mergi acasă, tu ești vindecată în Numele lui Isus. 

Mulțumire lui Dumnezeu!  

 Ce gândeşti tu doamnă, care ești în spatele ei și îi ștergi 

lacrimile? Și tu L-ai atins pe DOMNUL. Crezi tu că ești vindecată de 

boala ta de intestin? Primește-o, Isus Hristos te-a vindecat. Dacă tu ai 

putea crede! Ce gândești tu? Și tu ai afecțiuni ale inimii. Tu ești din 

Lisbon, Ohio. Maria, dacă tu crezi, tu poți să mergi acasă vindecată. 

Ridică-te. O, lăudat să fie DOMNUL!  
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 Doamna care stă aici, ea are o afecțiune nervoasă. Crezi tu că 

Dumnezeu te va vindeca? Puneți mâna peste femeia care stă lângă 

tine, ea are diabet. Şi femeia care stă lângă ea; crezi tu din inimă? Tu 

ai o afecțiune a ficatului și o afecțiune nervoasă. Credeți voi trei că 

Dumnezeu v-a vindecat acum? Voi puteți s-o aveți. Aleluia! Împăratul 

este în mijlocul nostru, același Împărat Isus.    

 În spate de tot - multe rânduri în spate - acolo stă o femeie, 

care stă a treia de la culoar, lângă cele două femei de culoare. Doamnă, 

tu ai o răceală la cap. Și doamna de culoare de lângă tine, are varice. 

Crezi tu doamnă de culoare, că Dumnezeu te vindecă? Tu poți s-o ai, 

dacă tu o crezi. Și doamna de culoare de lângă tine, are o afecțiune de 

stomac. Dacă voi puteți crede, puteți s-o aveți. Eu vă rog pe toți care 

sunteți aici să credeți. Ce suntem noi? Uniți sub o singură Împărăţie 

domnească: Isus Hristos. Și Hristos este aici.    

 Inima din voi care încă mai are anumite superstiții și îndoieli - 

câți doresc să își dedice inima complet lui Hristos, și să fie unit cu El? 

Amin. Câți doresc ca lumea și păcatul, și toată necredința să iasă din 

inima lor, precum și toate denominațiunile - și tot ceea ce este în ele? 

Mulțumire fie adusă Dumnezeului celui Viu! Ridicați-vă în picioare. 

 Un moment, am văzut ceva. Doamnă, tu care te-ai ridicat aici - 

crezi tu că eu sunt profetul lui Dumnezeu? Tu ai un necaz: bărbatul tău 

se află aici pe targă. Domnule, este cancer care vrea să te omoare. 

Dacă rămâi întins acolo, vei muri. Vei primi tu cuvântul meu ca 

Cuvânt al lui Dumnezeu? Atunci ridică-te, ia-ţi patul și du-te acasă. El 

se ridică, în ordine. Voi ceilalți, noi suntem uniți sub Isus Hristos, sub 

puterea Dumnezeului celui Viu. Ridicați-vă în picioare acum și dați 

slavă lui Dumnezeu. Aleluia! Isus Hristos este aici.              

 (Fratele Frank) Da, fraţi scumpi și surori, am văzut acum un 

scurt serviciu divin de vindecare. Fratele Branham s-a rugat câteodată 

pentru cinsprezece până la douăzeci de persoane. Au fost cele mai 

puternice adunări de vindecare pe care eu le-am trăit împreună cu alții! 

Și noi suntem, pur și simplu, recunoscători lui Dumnezeu pentru că au 

existat înregistrări ca noi astăzi nu doar să relatăm, ci ca noi să putem 

să arătăm că așa s-a întâmplat în timpul nostru.   
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 Și astfel noi ajungem la esențial, la faptul că fratele Branham a 

fost trimis înainte de-a doua venire a lui Hristos, a primit directa 

însărcinare de a aduce Mesajul divin al Cuvântului, în original - așa 

cum a fost adus la început, când Adunarea nou-testamentară a fost 

înființată. Fratele Branham a primit de la Dumnezeu, nu doar un 

serviciu de vindecare, ci directa însărcinare să aducă Cuvântul, 

Mesajul mântuirii care trebuia să fie propovăduit tuturor popoarelor și 

limbilor.  

 Pentru că așa este scris în Matei 24:14 că: „Evanghelia aceasta 

a Împărăţiei va fi propovăduită în toată lumea, ca să slujească de 

mărturie tuturor neamurilor”. Și Dumnezeu a vestit Evanghelia 

originară așa cum s-a făcut la început. Oricine citește Faptele 

Apostolilor o va constata - și DOMNUL a confirmat în continuare. Și 

cine citește cum DOMNUL, mai întâi, i-a trimis pe cei doisprezece 

ucenici și le-a dat împuternicire - citiți în Matei 10 - şi cum i-a chemat 

și i-a trimis pe cei şaptezeci și le-a dat împuternicire.  

 Și în timpul nostru, El l-a chemat cu adevărat, într-un mod 

divin pe fratele Branham și l-a împuternicit într-un mod divin, astfel 

încât tot ceea ce este relatat în Biblie, s-a întâmplat și în timpul nostru. 

Îi sunt recunoscător DOMNULUI pentru toți cei care pot crede că 

fratele Branham a fost trimis de Dumnezeu - înainte de-a doua venire a 

lui Hristos, care este foarte, foarte aproape - și că Mesajul Cuvântului 

care a fost dat lui prin har a putut fi dus în întreaga lume! Şi despre 

acest lucru vom mai relata.    

 Îi sunt recunoscător DOMNULUI din toată inima, că direct 

atunci când l-am auzit pentru prima dată pe omul lui Dumnezeu - şi vă 

rog, dacă mă repet, iertați-mă. Dar după ce l-am auzit personal pe 

fratele Branham în adunări și apoi am văzut ce face Dumnezeu, a fost 

dorinţa mea interioară să-i dau mâna acestui om al lui Dumnezeu. Și 

eu am dat mărturia mea. În acea dimineață de luni, în august 1955, 

înainte de ora 08:00 eram deja în hotel, pentru a-l saluta pe omul lui 

Dumnezeu. 

 Eu stăteam la recepție și atunci mi-a fost spus: „Echipa intră 

acum în hol”. Și fratele Branham [a venit], și fratele Gugenbuhl și 
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câțiva frați erau cu el; și el s-a oprit puțin în fața mea, și mi-a spus: 

„Tu ești un predicator al Evangheliei”. Apoi s-a întors spre stânga lui 

și a spus: „Soția ta stă acolo la ieșire, cu bagajele”. Și erau cel puțin 

zece metri distanță.    

 DOMNUL Dumnezeu mi-a arătat de la primul salut, că în fața 

mea se află un profet, căruia eu, acum, îi întind mâna şi cu care voi 

vorbi. Și astfel Dumnezeu a folosit cei zece ani în care am fost cu 

fratele Branham, și pot spune: am fost în contact cu Dumnezeu, și cu 

slujba pe care Dumnezeu ne-a dăruit-o. Va trebui să o spun [în] scris 

într-o mărturie scurtă și cuprinzătoare, cum și-a urmat cursul.   

 Fiți binecuvântați astăzi, și mai ales toți frații slujitori! Îl rog pe 

Dumnezeu să nu mai existe nicio neînțelegere, ca toți frații slujitori să 

înțeleagă, că au existat două chemări divine în timpul nostru, că fratele 

Branham a fost chemat să aducă Mesajul, şi că fratele Frank a fost 

chemat să ducă Mesajul în toată lumea.  

 Aceasta este ceea ce fratele Branham a subliniat, și a spus 

personal: „Nu eu sunt cel care premerge a doua venire a lui Hristos, ci 

Mesajul pe care DOMNUL mi l-a dat mie, va premerge a doua venire 

a lui Hristos!”   

 Și acum vine peste mine și trebuie să spun: pe 11 aprilie 1966, 

la o oră după înmormântare, când am intrat în camera de hotel, s-a 

întâmplat! Tocmai pășisem în camera de hotel, și înaintea mea era un 

fotoliu în care vroiam să mă așez, și atunci cuvintele: „Acum a venit 

timpul tău să mergi din oraș în oraș, să propovăduiești Cuvântul, să 

aduci Mesajul, și să împarți hrana”.   

 Iubiți frați, în această legătură fac acum, cu totul oficial, 

observația: fratele Branham și-a făcut slujba lui, eu mi-am făcut slujba 

mea. Dar iată, aici este: eu am dat mai departe ceea ce mi-a fost dat de 

Dumnezeu, prin slujba fratelui Branham. La fel trebuie voi, ca frați 

slujitori, să dați mai departe acum ceea ce Dumnezeu mi-a dat mie, 

astfel încât să ajungă toți la unitatea în credință, să ajungă în cadență.   

           Și să nu propovăduiască fiecare frate mai departe, propriile lui 

învățături, ci toți aceleași învățături, să aducă totul în concordanță de 

sută la sută cu Dumnezeu, și cu Cuvântul lui Dumnezeu. Dumnezeu a 
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călăuzit în acest fel, chiar și transmisiunile! Când le ascultați, după 

aceea, puteți ca frați slujitori să continuați, să aprofundați și să Îi 

mulțumiți lui Dumnezeu, că El l-a trimis pe robul și profetul Său.  

 Permiteți-mi să spun și acest lucru. Așa cum a început Noul 

Testament - citiți în Marcu 1, că Dumnezeu va trimite un profet. 

Marcu 1: „Începutul Evangheliei lui Isus Hristos, Fiul lui Dumnezeu. 

După cum este scris în proorocul Isaia”. Așa citim în Marcu, capitolul 

1. În același fel putem spune noi: acum Mesajul divin de mântuire își 

urmează cursul și ajunge la încheiere - luând făgăduința din profetul 

Maleahi, pe care DOMNUL a confirmat-o în Matei 17: „Iată, vă voi 

trimite pe proorocul Ilie”.  

 A început cu trimiterea unui profet făgăduit, și se va încheia cu 

trimiterea unui profet făgăduit. Aleluia! Lăudat, lăudat să fie 

Dumnezeul DOMNULUI nostru Isus Hristos! Da, preamărit și slăvit 

să fie Dumnezeul nostru, pentru că am primit introducerea în planul de 

mântuire al lui Dumnezeu, prin har! Am primit totul ca un dar, ca și 

cum am fi stat direct la picioarele DOMNULUI nostru, și am fi auzit 

toate pasajele biblice, proaspăt din gura DOMNULUI. Deci, iubiți frați 

slujitori, fiți binecuvântați cu binecuvântarea atotputernicului 

Dumnezeu!  

 Și acum vine încă un gând. Întrebarea este: Ce se întâmplă cu 

slujbele pe care DOMNUL le-a pus în Adunare, și anume - apostoli, 

profeți, păstori, învățători și evangheliști? Acestea sunt slujbe în 

Adunarea locală, dar aici este vorba de slujba pentru întreaga lucrare a 

lui Dumnezeu, pentru Împărăția lui Dumnezeu, nu doar pentru o 

adunare locală. Dar DOMNUL Dumnezeu a purtat de grijă, ca noi să 

putem experimenta personal, prin har, restul pe care DOMNUL ni l-a 

făgăduit.  

 Fiți prezenți! Vă rog să credeți fiecare Cuvânt. Implicați-vă cu 

toată inima, şi credeți cu toată inima - și vom trăi împreună pregătirea 

noastră, și apoi răpirea. A Dumnezeului nostru să fie slava, în Numele 

sfânt al lui Isus! Amin.  


